
entrevista 
ja exercim sense rebre 
finançament. Per detallar bé les 
competències que es 
descentralitzen als ajuntaments, 
cal primer definir bé les que es 
descentralitzen a les comunitats 
autònomes, en general, i a 
Catalunya, en particular, i en 
ambdós casos acompanyades 
sempre d'un sistema de 
finançament equilibrat; també 
per això és molt important el 
nou Estatut. 

És cert que Montserrat Tura 
ha deixat una ciutat moderna 
a un cost econòmic que Mollet 
no es podia permetre? 
L'Ajuntament ha estat el 
principal impulsor del procés de 
modernització de Mollet durant 
els últims vint-i-cinc anys, i 
aquest procés ha estat 
especialment intens i productiu 
durant els anys que ha estat 
presidit per Montserrat Tura, 
però a estat un procés col·lectiu 
en què han participat tots els 
ciutadans i no hagués estat 
possible sense la seva 
complicitat. Mollet volia ser una 
ciutat moderna i s'ha permès ser 
la ciutat moderna que és avui, 
gràcies a tots! 

El concurs d'iniciatives 
empresarials "Mollet, ciutat 
emprenedora" és una bona 
idea però, creu que s'estan 
complint totes les 

expectatives? No pensa que 
les empreses que es creen 
són més del mateix, amb 
escasses innovacions? 
El concurs és un petit incentiu 
complementari per a les 
persones emprenedores de la 
ciutat, amb les que es fa un 
treball continu d'assessorament 
des del Servei d'Iniciatives 
Empresarials d'EMFO. El format 
de premi ens ajuda a difondre 
cada any l'esperit emprenedor de 
manera més amplia, i la nostra 
expectativa es compleix, perquè 
sempre tenim suficients 
candidats als premis. Cada 
projecte empresarial és diferent i 
hi han hagut d'innovadors, però 
no és un concurs per fomentar 
projectes innovadors, sinó per 
fomentar microempreses de 
caràcter local que generin llocs 
de treball, i si són innovadores 
millor. 

El pressupost 
reflecteix cada 
any les 
prioritats del 
govern, que 
són els serveis 
a les persones 
i les 
infrastructures. 

No són bons temps per a 
l'Entesa. En aquests dos anys 
de legislatura, quina ha estat 
la proposta més positiva que 
han realitzat? Què pensa de la 
seva crisi? 
L'oposició de l'Entesa s'ha 
caracteritzat més per criticar 
l'acció del govern que per 
proposar alternatives a l'acció 
del govern, que han estat més 
aviat escasses i no diria que 
positives. La meva 
responsabilitat com a regidor 
d'economia i hisenda, de 
personal, i d'ocupació és 
treballar pel bon govern de la 
ciutat, i no dedicar-me a opinar 
sobre els altres grups polítics. De 
la crisi de l'Entesa només sé el 
que ells mateixos ens expliquen a 
través dels mitjans de 
comunicació. • 

Altres entrevistes de ELS CIUTADANS PREGUNTEN A: 

DESEMBRE - Liuís POU, nou Mossèn de la parròquia. 
GENER - R o s a E s t e v e , (ICV) regidora del grup municipal de l'Entesa 

Les persones que vulguin preguntar qualsevol qüestió als nostres següents personatges entrevistats, 
poden enviar la seva pregunta a: 
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